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Demano explicacions          al govern de Sant Feliu     de Pallerols

Francesc Prat. Membre del grup municipal

Units per Sant Feliu. Sant Feliu de Pallerols

Com a integrant del grup municipal a l'oposici� Units per Sant Feliu a l'Ajuntament de Sant Feliu de Pallerols, em

sento plenament amb el dret i tothora el deure de demanar explicacions a l'equip del govern del meu Ajuntament,

en tot all� que em sembli impor tant i aclaridor per al poble. La transpar�ncia �s una de les f ites per les quals el

nostre grup es va presentar a les passades eleccions.

I �s en relaci� amb la urbanitzaci� del Pla del Bastons que hem demanat aclariments a l'equip de govern de

l'Ajuntament, empesos i alhora avalats pel descontentament majoritari dels mateixos ve�ns del Pla del Bastons

dels quals, amb el pas del temps, anem constatant que tenien raons  per queixar-se. Que quedi clar, per�:

queixar-se no pas de l'execuci� o de la no execuci� de les obres, sin� del cost que sempre els ha semblat

desmesurat.

El passat 19 de juny el nostre grup (UpSF) vam aixecar una acta notarial de l'estat de la urbanitzaci� (nom�s en

relaci� als elements visibles: arbres i bancs), i l'informe d'un arquitecte t�cnic considerava que, nom�s en relaci�

amb aquests elements visibles, "de la difer�ncia de cost entre les ?obres executades realment i les

cer tif icades, en sor tia una difer�ncia d'11.718 euros facturats de m�s".

Com que hem sentit dir de tot o quasi de tot, volem informar, des d'aquest mitj� de comunicaci�, que

efectivament hem pogut demostrar errors entre el que realment s'ha executat i el que s'ha cer tif icat. Per aix�

volem que es reconeguin i es rectif iquin aquestes difer�ncies en benef ici del poble.

I tamb� volem informar que, a m�s d'aquestes difer�ncies de cost tan visibles i comprovades, tamb� hem

demanat explicacions (de moment sense resposta) sobre el perqu� a l'any 2007 la direcci� de les obres

d'urbanitzaci� del Pla del Bastons es va adjujdicar directament (sense concurs) als redactors del projecte.

Seguirem informant amb tota claredat sobre la feina que anem fent des de l'oposici�.

Ideologia diferenciada

carme gom� riera. girona.

�s curi�s veure que gaireb� l'�nic corrent defensor de l'ensenyament segregat per sexes sigui la que prov� d'un

�mbit religi�s molt concret, el de l'�nica prelatura que t� l'Esgl�sia Cat�lica, l'Opus Dei. D'ells depenen gaireb� la

totalitat dels colálegis a Espanya afectats per la decisi� del Suprem, els quals atribueixen a una simple q�esti�

ideol�gica la denegaci� del concer t econ�mic als centres que practiquen aquesta diferenciaci� escolar. Estic

d'acord que �s un tema ideol�gic, per� b�sicament de l'�mbit religi�s, no pas pol�tic. Sabem que aquesta

instituci� promou aquests tipus de colálegis per raons morals i proselitistes, ja que en s�n els seus principals

planters. Els colálegis mixtos els dif iculten molt�ssim el plantejament vocacional, sobretot del celibat. Davant

l'opini� p�blica defensen la seva posici� amb arguments psicopedag�gics i basant-se en un simple document de

la Unesco de 1960. Sense anar m�s lluny, va ser el papa Pius XI contemporani al fundador d'aquesta prelatura

que va escriure: "L'escola mixta promou la promiscu�tat i la igualtat". Conegut �s el seu actuar en la vida

quotidiana, �s a dir, en forma de dues seccions, la masculina i la femenina. Colálegis sincerament diferenciats

basats en raons pedag�giques si, per� hip�critament diferenciats no. En aquest cas, que pagui qui vulgui i amb

els seus diners la posada en pr�ctica de la seva visi� sexista de la vida, ja que f inalment no est� en joc una millor

o pitjor educaci� dels nostres joves, que �s el criteri pel qual l'Estat aconfessional es guia per garantir una

educaci� lliure i plural.

Agra�ments per la feina ben feta

santiago oset garcia. f la��.

El passat divendres dia 24 d'agost i com a conseq��ncia de l'incendi que va tenir lloc a Madremanya i rodalies,



les instalálacions de la F�brica de quaderns ENRI 2000-Hamelin Brands a Fla�� es varen veure afectades.   Vull

agrair expressament l'actuaci� que varen tenir els Bombers, els ADF i els Mossos d'Esquadra despla�ats. La

seva gran professionalitat, valentia i rapidesa a l'hora d'actuar, va evitar el que podia haver sigut una gran

desgr�cia. D'aix� se'n diu: bona feina.

El nou Hospital Dr. Trueta

javier soria esteras. girona.

Diu l'alcalde de Girona que ara no �s el moment del nou Trueta perqu� la ciutadania no entendria la inversi� que

cal fer-hi. En realitat, el que no entenem ciutadans com jo �s el motiu que unes inversions imprescindibles,

necess�ries i �tils com un nou Hospital no es projectin i executin. Igual que la Nacional II, per� quan toca donar

les culpes a Madrid l'alcalde s� que es queixa, i, en canvi, si el responsable �s el Govern de la Generalitat, no es

queixa.  Segons l'alcalde, ning� no ent�n que es construeixi un nou edif ici que, a m�s d'estar a l'altura de la

medicina del segle XXI que practiquen els professionals del Trueta, serveixi per atendre en les millors

condicions possibles els nostres f ills, pares i persones estimades. Qualsevol giron� mitjanament madur �s capa�

d'associar l'Hospital amb un familiar o conegut proper amb una malaltia greu o, f ins i tot amb la mor t. No

entendrem la inversi�?  Malgrat la seva utilitat i necessitat, no �s moment d'un hospital nou encara que l'actual

est� visiblement deteriorat, adaptat amb reformes variades en un entorn antiquat, i amb consultes externes i

oncol�giques en m�duls prefabricats. Aix� no perjudica el servei i els pacients? Perqu� els qui van a l'Hospital o

s'hi estan ingressats s�n malalts, i no usuaris. No hi van per gust, com si fos una piscina.  Per aix�, si el dia onze

de setembre -data en qu� t� previst despla�ar-se a Barcelona- t� un minut lliure i una mica de vergonya, com a

giron� li agrairia a l'alcalde que reclami al Govern de la Generalitat l'hospital que els gironins, a qui ens

representa, per� no defensa ni vetlla adequadament pels nostres interessos, necessitem. Aquesta hauria de ser

una prioritat, que no existeix, com a alcalde de la ciutat. Malauradament, tot indica que la prioritat �s el color

pol�tic.

�s l'hora de la complicitat

JOAN JANOHER I SADURNI. VULPELLAC.

Estem arribant a la festa nacional de Catalunya, coneguda per la diada de l'Onze de Setembre: cada any

s'esdev� carregat de disc�rdia dintre els diferents par tits.

Aquests senyors que juguen a fer pol�tica, haurien de donar una altra imatge del que ells volen entendre

d'aquesta;  f ins ara, nom�s s'inclinen per presentar el seu criteri, com a una �nica alternativa al seu programa, i

defugin de la necessitat comuna que ajudi a consolidar-nos.

Haurien de comen�ar a pensar que el pa�s necessita un consens total per fer marxar el motor de la conviv�ncia,

que treballa enrellentint-se: �s convenient cercar l'ajust per arranjar d'una manera positiva el que fem funcionar

malament f ins avui.  No cal entrar en mat�ria tecnol�gica per assolir-ho; nom�s s'escau entrar en pactes

racionals, i procurar tirar tots plegat del mateix carro, ja que sense aquest principi b�sic de comprom�s ens

caldr�  molta imaginaci� per aconseguir les f ites dels programes que volem i pensem de cara al nostre futur.

Crec que l'�nica consigna adient pensant amb la diada, no �s altra que formar un front com� a les propostes

reivindicatives que tant  desitgem, al meu  entendre, s�n temes q�estionats per la incomprensi� del que de

veritat interessa als ciutadans.  Ens equivocarem  si tornem a sor tir al carrer, sense un criteri def init d'exig�ncia;

per la incompet�ncia dels que ens representen, no s'adonen de la satisfacci� c�mica del desgavell de la nostra

imatge a Madrid. Prenguin bona nota senyors, i no ridiculitzem m�s les nostres institucions, i pensin nom�s a

mirar cap al futur, acceptant que ja ha arribat l'hora pol�tica de la complicitat.
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